
Referat FAU-møte Midtun skole 
Tid:   Tirsdag 20.04.25 kl. 18.30-20.00 (20.30) 

Sted:   Midtun Skole 

FAU medlemmer: 
1.trinn Mari H. Birkeland Anja Disa G. Aase 

2.trinn 
Ida E. Baardson 
(ikke møtt)  Caroline Nysæter 

3.trinn Petter Schjelderup   Jørn Dahle 

4.trinn Olav Melgren Solfrid Hernes  

5.trinn 
Charlotte A.L 
Krydsby (ikke møtt)  

Kristine R. Størksen 
(ikke møtt)  

6.trinn Irene Aase-Kvåle Kristin Iversen 

7.trinn  Irene Matre Thowsen Hilde Stabell  

 
 
For Midtun skole: Trond Sandal (rektor) deltok i første del av møtet  
 
 

 

Saksnr Sak Innhold Notat 

56-24/25 Godkjenning 
av innkalling 

Kommentarer 
til innkalling 
 

Ingen merknader  

57-24/25 Rektor 
informerer 

Siste nytt fra 
skolen 
 
 

Kommende skoleår:  
Lærerne vet hvilke trinn de skal ha til neste skoleår. 
Informasjon om dette vil bli sendt ut til foresatte ila 
kort tid.  

Lærernorm:  

1. – 4.trinn: 1 lærer pr 15 elever  

4. – 7.trinn: 1 lærer pr 20 elever  

Samarbeidsprosjekt med skole i Kongo. Rektor 
ved vennskapsskole vil komme til Midtun skole i 
september på besøk for å se hvordan skoledrift 
fungerer her. Om de kommer på besøk vil 
informasjon om dette bli delt.  
Til våren vil det være 100-års jubileum (2026) for 
Midtun skole. Her kommer det til å være en 



forestilling i Fana kulturhus, i tillegg til en utstilling 
ved skolen. Mer informasjon vil komme.  

 

Rekrutteringsdag Fana IL. Rektor har sendt 
informasjon om dette til FAU leder som 
videresender til gruppen for videre deling på 
trinnene.  

Skolenedleggelse i media: Midtun skole har plass 
til ca. 170 elever i tillegg til de som går ved skolen. 
Rektor er i gang med å skrive en høringsuttalelse i 
forbindelse med forslag om skolenedleggelse i 
Bergen kommune, hvor Smørås er nærmeste skole 
som er blitt foreslått nedlagt. Rektor informerer om 
at det er flere forhold som ikke kommer tydelig 
frem i skolebehovsplanen. For eksempel nevnes det 
kutt i spesialrom og reduksjon av arealer for både 
elever og lærere. I tillegg vurderes 
kontorarbeidsplasser å omgjøres til aktivitetsbaserte 
løsninger. 

Spørsmål til rektor om areal ved Midtun skole fra 
FAU representanter:  

- Bruk av loft. Dette rommet har blitt utbedret, 
så regnes som et godt rom. Her har 
innføringsklassen vært.  

- Gymsal. Her har vi kunne bruke andre saler i 
nærmiljøet, eks. Slåtthaug (men det er ikke 
nok). Gymsalen på Midtun skole er alt for 
liten sett i forhold til elevantall.  

Innen 20.juni kan man gi innspill til 
skolebehovsplanen:  
Bergen kommune - Gi innspill til Skolebehovsplan 
for Bergen 2025-2045 

 

Mobbetall ved Midtun skole: Andelen elever som 
rapporterer mobbing ved skolen er nå 8,1 %, det 
laveste nivået i rektors periode. I flere av Norges 
storbyer har mobbetallene økt kraftig, og i fjor var 
de oppe i nærmere 20 %. Midtun skole hadde sin 
høyeste andel for to år siden, med 17,4 %. Skolen 
har siden iverksatt flere tiltak, blant annet miljøtime 
og generell kompetanseheving for lærere og elever, 
for å styrke det psykososiale miljøet og redusere 
mobbing. 

https://www.bergen.kommune.no/hvaskjer/tema/skolebehovsplan-for-bergen-2025-2045/gi-innspill-til-skolebehovsplan-for-bergen-2025-2045
https://www.bergen.kommune.no/hvaskjer/tema/skolebehovsplan-for-bergen-2025-2045/gi-innspill-til-skolebehovsplan-for-bergen-2025-2045


I forrige referat ble det notert at i år at det er meldt 
om mobbing fra voksne. Dette skal ikke være 
tilfelle ved Midtun skole.  

Nasjonale prøver: Gjennomsnittlig skalapoeng for 
nasjonale prøver ligger på rundt 50, hvor Midtun 
skole ligger noe over det nasjonale snittet (51-52). 
Elever fra Midtun presterer godt når de går videre til 
ungdomsskolen, og utmerker seg sammenlignet med 
elever fra andre skoler. 

Skolebidragsindikator: Jamt over gode resultater 
ved Midtun skole.  

Spørsmål om inndeling for 1.klassinger: Klassene 
settes bevisst sammen med tanke på å blande elever 
fra ulike boområder. Hensikten er å legge til rette 
for at barna blir kjent med flest mulig på trinnet. 
Samtidig forsøker vi å sikre at hver elev har minst 
én eller flere de kjenner fra før, i den grad det er 
mulig. 

Fadderordning: Det er behov for å tydeliggjøre 
forventningene knyttet til fadderrollen. Ordningen 
vil bli konkretisert og videreutviklet i årshjulet, slik 
at den i større grad systematiseres og bygger videre 
på tidligere erfaringer. 

 

58-24/25 Runde rundt 
bordet 

Spørsmål til 
rektor? 

Er det kommet 
nye saker fra 
foreldre? 

 

 

1.trinn foreldre:  
Ingen saker  
 
2.trinn foreldre:  
Ingen saker  
 
3.trinn foreldre:  
Spising/lunsjtid  
Det er for kort spisetid og uheldig at denne 
kombineres med skjerm. Mange barn har med mat 
hjem igjen. Rapportert at barn får tilsnakk fra lærer 
når de snakker sammen.  
Innspill fra rektor: Det er satt av 20 minutter til 
spising, men lærerne har lov til å bruke lengre tid til 
dette om det er behov. Rektor vil følge dette videre 
opp med trinnet.  
 
4.trinn foreldre:  
Oppmerking av sykkelvei status?  
Ref. Forrige referat 01.04.25, meldt inn som sak på 
2.trinn. Rektor har ikke fått svar fra NAF. Rektor 
purrer på/følger opp.  



 
5.trinn foreldre:  
Fravær 
 
6.trinn foreldre:  
Bruk av Spond?  
Er det aktuelt å ta i bruk Spond i stedet for 
Facebook. Spond egner seg bedre med tanke på 
delegering av oppgaver ved arrangement og 
klasseliste. Mange skoler har gått over til Spond.  
 
Konklusjon: FAU oppretter Spond grupper på tvers 
av trinnene som blir gjeldende fra høsten/august. 
Rektor informerer 1.klassinger som starter i august 
om dette på foreldremøte i juni. 
 
SoMe og mobil  
Spørsmål om status for anbefalinger for SoMe og 
mobil. Retningslinjer? Se egen sak under.  
17.mai sak som er meldt inn. Se egen sak under.  
 
7.trinn foreldre:  
Ingen saker  
 

59-24/25 Til info: Ida 
Løvik må 
trekke seg fra 
FAU. 

Har to andre 
representanter 
fra 4.trinn, 
Olav og 
Solfrid, ikke 
behov for ny 
representant 
inn.  

Ingen merknader  

60-24/25 17. mai Vel 
gjennomført? 
Behov for 
endringer? 
Budsjettet ok?  

Vi i 17.mai komiteen (3. Og 4. Klasse) skal ha en 
egen evaluering og lage et skriv til neste år.  
 
Noen punkter:  
 
Vel blåst arrangert av 17.mai komiteen. Godt 
jobbet!  
 
Solgte ut alle lodd som var igjen. 25,- pr loddrekke. 
Vi må kjøpe inn flere lodd til neste år.  
 
Fikk inn totalt ca. 27 000,-, noe mindre enn i fjor. I 
fjor hadde vi ikke skolekorpset som hadde salgsbod.  
Stor konkurranse med skolekorpset som solgte unna 
mye sukkerspinn og popcorn.  
 



Pengeskrin eller rumpetaske: Behov? 
Hvor mye veksel er behov for?  
Vipps bedrift for å kunne få opp alternativer for hva 
man ønsker kjøpt i kiosk? Må eventuelt gjøres i 
samarbeid med ny kasserer.  
 
Vi får sponset kinopopcorn til neste år. Ellers var 
folk fornøyd med premiene.  
 
Mikrofoner: Fungerte dårlig for koret. FAU vil 
anbefale skolen å kjøpe inn utstyr til konsert/sang 
for ulike arrangement.  
 
Pynting på skolen kunne vært enda bedre (bjørkeris 
og flagg til neste år).  
 
Tog fra Skjold opplevdes som positivt!  
 
Innspill om egen premie for beste trinn i toget for 
Midtun skole. Aktuelt neste år?  
 
Innspill fra foresatt: Aktuelt med å ha leker på 
skolen like etter toget? Legge seg på andre tidspunkt 
for skolelek som andre skoler i nærområdet?  
 
Konklusjon: 17.mai komiteen tar med innspill til 
eget evalueringsmøte.  
  

61-24/25 Arbeidsgrupp
e SoMe 

Veien videre, 
behov for 
ekstra 
FAU-møte for 
sommeren? 

Midtun skole ved rektor vil stille seg bak 
retningslinjer for SoMe og mobilbruk som FAU er i 
ferd med å utarbeide.  
 
Svar fra undersøkelse vil bli sendt ut til foresatte 
ved Midtun før sommeren sammen med felles 
retningslinjer. FAU vil anbefale hvert trinn å 
detaljere egne retningslinjer utover de FAU vil gi.   

62-24/25 Møte i 
FAU-nettverk 
mai.  

Olav refererer 
fra møtet. 

Mari deltok som representant fra FAU Midtun. Eget 
referat fra møtet er delt med trinnenes Facebook 
sider.  

63-24/25 Rekruttering 
av nye 
representanter. 
 

- hvem skal 
fortsette 

- vedlagt 
epost; 
oversiktsbil
der av 
trinnkontakt

1.trinn: to nye fra nytt kull 
2.trinn: Mari – trenger en ny  
3.trinn: Caroline– trenger en ny   
4.trinn: Jørn og Petter 
5.trinn: Solfrid – trenger en ny  
6.trinn: Charlotte fortsetter - trenger en ny 
7.trinn: Irene – trenger en ny   



ers og FAUs 
oppgaver til 
bruk ved 
rekruttering. 

 
Leder: Mari fortsetter 
Nestleder: Trenger ny    
Kasserer: Trenger ny  
Sekretær: Solfrid fortsetter  
 
Må velges nye FAU representanter på trinnene, 
dette skal være klart før sommerferien.  
 

64-24/25 Eventuelt   

 Møtedatoer og 
avslutning 

 Neste møte: 02.09.25 

Ønskelig med en kick-off for FAU-representanter i 
starten av nytt semester (august/september).  

Om det er behov for et møte i juni for å ferdigstille 
retningslinjene for sosiale medier, vil vi kalle inn til 
et digitalt møte. 

 


